

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S18/19-028

訂購《生活通識科課本(校本版)》(中二及中三級)

敬啟者：為提昇學與教的效能，本校為學生代訂名創教育出版的《生活通識科課本(校本版)- 今日香港》，現請 貴家長預備代購金額，並於 2018 年 9 月 11 日或之前，將費用交予生活通識科老師。項目如下：

級別	費用
S2	\$75
S3	\$28


家長亦可自行購買，市面上的課本完整版價錢為\$119。

如有查詢，請致電 2380 0241 與曾志生主任聯絡。

此致
貴家長

2018 年 9 月 7 日




校長 招祥麒 博士

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

School Circular No.: S18/19 -028
To: All Parents

7 September 2018

The Art of Living and Liberal Studies textbook (School-based Version) for S2 and S3

The School has prepared 《The Art of Living and Liberal Studies textbook (School-based Version)-Hong Kong Today》 published by Marshall Cavendish Education for S2 and S3. The price is as follows:

Form	Price
S2	\$75
S3	\$28

Parents can also buy the whole textbook from bookstore, the price is \$119.

Please give your child the correct amount of cash to pay his/her LLS teacher by 11 September 2018. For enquires, please do not hesitate to contact Mr. TSANG Chi San, the Head of Liberal Studies Department, at 2380 0241.

Thank you very much for your attention.



Dr. CHIU Cheung Ki
Principal